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Tanácskozási joggal jelen vannak: jelenléti ív szerint.  

 

Kondásné Erdei Mária polgármester köszönti a megjelent képviselőket, és 

megállapította, hogy a testület 7 fővel határozatképes. Az ülést 09.46órakor megnyitotta. A kiadott 

napirendi pontok megtárgyalását a leírtak szerint javasolja tárgyalni. Megkérdezte, hogy van-e 

javaslat újabb napirendi pontok felvételére. Mivel a napirendi pontok tárgyalásával kapcsolatban 

más megjegyzés észrevétel nem volt polgármester asszony szavazást rendel el.  

 

 

Hadházi Tibor pénzügyi irodavezető elmondja, hogy tudomása szerint van mit 

egyeztetni. Tudomása szerint fontos bejelenteni azt, hogy az SZMSZ 26. §-nak (2) bekezdése 

szerint a jegyző távolléte esetén a gazdálkodási osztály vezetője helyettesíti, tehát rá hárul a jegyzői 

feladatok ellátása, amit igyekszik megtenni. Jegyző asszonnyal is konzultált, hogy mire figyeljen 

oda és az egyik jelzés az volt, hogy tekintettel arra, hogy a rendkívüli ülésre sem meghívó, sem 

előterjesztési anyag nem került kézbesítésre, határidőre, az első megszavazandó kérdés, hogy a 

testület megkívánja-e tartani az ülést. 

 

Kondásné Erdei Mária polgármester elmondja, hogy szavazzanak a feltett kérdésről. 

 

Sztancs Tibor alpolgármester elmondja, hogy e-mailben kiment az anyag.  

 

Kondásné Erdei Mária polgármester elmondja, hogy aki elfogadja, hogy meg tárgyalják 

a behozott anyagot kéri, hogy kész fel tartással szavazzanak 

 

 

( a szavazásban 7 fő vett részt) 

 

A képviselő-testület az ülés megtartását 7 igen szavazattal – külön határozat meghozatala nélkül- 

tárgyalja a meghívóban szereplő napirendi pontokat.   

 



 

9.47 órakor megérkezett Madar József képviselő. A képviselő-testület létszáma 8 főre 

változott.  

 

Hadházi Tibor pénzügyi irodavezető elmondja, hogy a napirenddel kapcsolatban az merült fel, 

hogy a nem történt előzetes egyeztetés. Nem volt lehetőség a rendkívüli ülés kritériumainak 

megvizsgálására, viszont most már megismerve a pénzügyi-bizottságon egy négy pontos 

tervezetet, abból véleménye szerint az állapítható meg, hogy a rendkívüli ülés indokoltságához a 

feltételek nem adottak. Az SZMSZ szerint a következő kritériumokat határozza meg, akkor 

hívható össze rendkívüli ülés, ha a tárgyalt napirend határidejének lejárta jogvesztő. Ezek között 

megítélése szerint ilyen nincsen. B pont, az önkormányzat és az intézményeinek működését érinti. 

Ezt egy kicsit nehezebb értelmezni de, figyelembe véve azt, hogy attól rendkívüli valami, hogy 

nem tervezhető, illetve nem halasztható témáról van szó együttesen, így ez sem indokolja a 

rendkívüliség et. C pont szerint, pályázati eljárással kapcsolatos dologról van szó. Nincs ilyenről 

szó. Illetve vis maior helyzettel kapcsolatos. Ilyenről sincs szó. Tehát véleménye szerint a 

rendkívüli ülésen való tárgyalása ezeknek a témáknak nem indokolt.  

 

Kondásné Erdei Mária polgármester elmondja, hogy köszöni szépen a tájékoztatást. A 

rendkívüli ülést az indokolja, hogy akkor, amikor egy rendezvénynek a saját termény 

felhasználására tesznek javaslatot, ezt jó eséllyel még egy hónappal hamarabb sem tudhatják, hogy 

nem fagyott-e le a termény, miből áll rendelkezésre, hiszen folyamatosan piacon vannak ezek a 

dolgok, tehát valóságosan nem tudnának arról dönteni, azt sem tudhatják, hogy létezik-e ennyi, 

ilyen mennyiség raktáron. Tehát ő úgy gondolja, hogy nagyon is indokolt rendezvény előtt átnézni, 

hogy van-e burgonya, paprika, nem fagyott-e le, rendelkezésre áll, nem adtak-e el mindent a piacon 

és amennyiben ez rendelkezésre áll, bab ne adj’ Isten, akkor be tudják ezt a költséghatékony módot 

a rendezvénybe forgatni és ezzel is csökkentik az önkormányzat pénzügyi kiadásait. 

 

Hadházi Tibor pénzügyi irodavezető elmondja, hogy ha mégis dönt a testület, akkor abban a 

tudatban legyen, hogy ezen megalapozatlan, jogszerűségét ilyen feltételek között vizsgálni 

lehetetlen, szakszerűséget is, hogy ezen hiányosságok keretében hozza meg a döntését. Tehát 

kockázatos döntést hozhat a testület. Ezen információk birtokában tudatosuljon a döntése. 

 

Kondásné Erdei Mária polgármester megkérdezi, hogy mi a véleménye a testületnek? 

 

Mercs Gáborné pénzügyi-bizottság elnöke elmondja, hogy az egész év kockázatos volt. 

 

Madar József képviselő elmondja, hogy akkor is kockázatos volt.  

 

Kondásné Erdei Mária polgármester elmondja, hogy tiszteletben tartva a bizottságok munkáját 

ő azt javasolja, hogy folytassák a tárgyalást. Köszönik szépen az észrevételeket és igyekeznek a 

továbbiakban ennek megfelelően cselekedni. Van-e még valami? 

 

Hadházi Tibor pénzügyi irodavezető elmondja, hogy az a kérdés, hogy ennek birtokában kívánja-

e tárgyalni a testület ezeket a napirendi pontokat és ilyen előterjesztések után. 

 

Kondásné Erdei Mária polgármester elmondja, hogy szavazásra tegyék fel a kérdést. Kérdezi a 

testületet, tárgyalják-e az előterjesztéseket? Valamennyien egy hangúan igennel szavaztak. 

 

A képviselő-testület az ismertetés szerinti napirendi pontok megtárgyalását 8 igen szavazattal – 

külön határozat meghozatala nélkül- elfogadta. 

 



 

 

 

Napirendek:  

 

1., Szüreti Sokadalom és Murcis Krumpli Fesztivál rendezvénnyel kapcsolatos döntések 

meghozatala 

 

2., Nyíradony város Verseny és Tömegsport Klub támogatási kérelemének megtárgyalása és 

elbírálása. 

 

3., Aradványpusztai Falunap megrendezéséhez szükséges saját előállítású termékek 

biztosításáról szóló döntés 

 

 

Kondásné Erdei Mária polgármester elmondja, hogy van-e még kérdés? Köszöni szépen. Az 

első napirendi pontként a Szüreti Sokadalom és Murcis Krumpli Fesztivál rendezvénnyel 

kapcsolatos döntések meghozatala van napirenden. A bizottsági ülésen jelen volt a rendezvénnyel 

megbízott intézmény vezetője és elmondta, hogy mivel a rendezvénytervet a testület elfogadta, de 

erre év végéig egyenként nem biztosított forrást, ezért a rendezvény megszervezése előtt ő a 

részletes rendezvénytervet bevitte az Oktatási, Köznevelési és Sport bizottsághoz, illetve a 

pénzügyi részével fordult a Pénzügyi-bizottsághoz és most pedig a testület tárgyalja. Az 

indokoltsága tehát ez, mivel nincs egy folyamatos működést biztosító költségvetése az 

önkormányzatnak. Kérdezi a pénzügyi-bizottság elnökét, mi volt a bizottság véleménye. 

 

Mercs Gáborné pénzügyi-bizottság elnöke elmondja, hogy a Pénzügyi-bizottság ülésén 

megtárgyalta az előterjesztést a Kulturális Sport bizottság javaslatára csökkentve lettek a költségek 

és elfogadásra javasolják külön bevétel terhére. 

 

Kondásné Erdei Mária polgármester elmondja, hogy köszöni szépen. Van-e kérdés, 

hozzászólás, javaslat? Mivel majdnem valamennyien jelen voltak a bizottsági ülésen egy 

kivétellel, esetleg Istvánnak van-e kérdése? 

 

Dr. Várkuli István képviselő elmondja, hogy nincs. 

 

Hadházi Tibor pénzügyi irodavezető elmondja, hogy akkor lezárásról van már szó. A lezárás 

során észrevételt kell tenni, azzal kapcsolatban, hogy amint a bizottsági ülésen is felhozta, hogy 

az SZMSZ szerint a határozati javaslatot akkor is írásban kell közölni, ha az előterjesztésre szóban 

került sor. Tehát ezt kéri megfogalmazni és vissza olvasással megerősíteni és olyan határozat 

legyen, amiben a végrehajtható feltételek is kiderülnek. 

 

Kondásné Erdei Mária polgármester elmondja, hogy az előterjesztés részeként látható a teljes 

program, illetve a költség és programterv és kéri akkor írásban rögzíteni, hogy a Nyíradony város 

képviselő-testülete a Szüreti Sokadalom és Murcis Krumpli Fesztivál rendezvénnyel kapcsolatban, 

azt határozza, hogy elfogadja a költség és program tervet a módosított költségekkel és ezt a 

többletbevételek terhére kívánja finanszírozni. 

 

Hadházi Tibor pénzügyi irodavezető elmondja, hogy a szöveget, azt mint szöveget az érthető, 

viszont a többletbevételnek hol van a forrása. Mert mint pénzügyes nem találkozott 

többletbevétellel. 

 



 

Kondásné Erdei Mária polgármester elmondja, hogy a többletbevétel az elkövetkező idők 

többletbevétele. 

 

Hadházi Tibor pénzügyi irodavezető elmondja, hogy figyelembe véve azt, hogy a bevételek alul 

teljesítettek szoktak lenni és ez már tapasztalat, olyan bevételre hivatkozni, ami nem folyt be, az 

nem bevétel, az még nem realizált. Tehát nincs többletbevétel. Tehát fedezet nincsen. 

 

Kondásné Erdei Mária polgármester megkérdezi, hogy jelen pillanatban van-e fedezet az 

önkormányzat számláján? 

 

Hadházi Tibor pénzügyi irodavezető elmondja, hogy pénz van az önkormányzat számláján, de 

fedezete a költségvetésben nincs. 

 

Kondásné Erdei Mária polgármester elmondja, hogy váratlant fog kérdezni. Tudja-e Pénzügyi 

vezető úr, hogy mennyi fordított ÁFA-t fizettek ki ebben az évben, nagyságrendileg? 

 

Hadházi Tibor pénzügyi irodavezető elmondja, hogy körülbelül 20-30 millió forintot. 

 

Kondásné Erdei Mária polgármester megkérdezi, hogy tudja-e a Pénzügyi vezető úr, hogy ez a 

20-30 millió forint, milyen költségek körében van. 

 

Hadházi Tibor pénzügyi irodavezető elmondja, hogy jellemzően a projekteket terheli. 

 

Kondásné Erdei Mária polgármester megkérdezi, hogy milyen költségek? 

 

Hadházi Tibor pénzügyi irodavezető megkérdezi, hogy milyen költségek? Dologi kiadás, 

hogyha ez a kérdés. Mi a kérdés? 

 

Kondásné Erdei Mária polgármester megkérdezi, hogy és hova van könyvelve? 

 

Hadházi Tibor pénzügyi irodavezető elmondja, hogy dologira. 

 

Kondásné Erdei Mária polgármester megkérdezi, hogy felhalmozási vagy működési költségre? 

 

Hadházi Tibor pénzügyi irodavezető elmondja, hogy működésire. 

 

Kondásné Erdei Mária polgármester elmondja, hogy akkor jól érti, hogy 20-30 millió forintot 

fizettek ki ebben az évben működési költségekből, az amúgy is szűkös működési költségekből, 

melyeket nyilván a szabályok szerint oda könyveltek, mert ilyen a könyvelés. 

 

Hadházi Tibor pénzügyi irodavezető elmondja, hogy de jellemzően projektekben adódik ez a 

költség. 

 

Kondásné Erdei Mária polgármester elmondja, hogy jellemzően projektekből és ő nem látott 

ilyen típusú kiadási tételeket és nem is tudott tőle megijedni a tervezés során, mint ahogy további 

olyan költségeket sem látott, ami a mondjuk a Polgármesteri Hivatal személyi költségeinek a 

megemelkedett része és ezért józan ésszel nem tudta a testületi tagokat arra figyelmeztetni, hogy 

az egyébként általa 20 éve gyakorolt és öt éve pedig polgármesterként vezetett gazdálkodásban ne 

tudjanak a szoros és takarékos gazdálkodás mellett a bevételeiből kijönni. Tehát erre ő 

figyelmeztetést nem kapott, erről nem tudott és tart tőle, hogy a pénzügyi vezető úr sem számolt 



 

vele, hogy mondjuk így 20 30 millió vagy 16 millió a gyesről visszatérők esetében tovább nehezíti 

az egyébként is rendkívüli módon kiélezett pénzügyi gazdálkodásukat. Ő egyszerű 

háziasszonyként a kiadásokat és a bevételeket mérlegelve, összeadva, nyilván a legjobb verziót 

számolva, de nem elszállva és megalapozatlan, úgy gondolta és most is ezt állítja, hogy Nyíradony 

város jelenlegi bevételeiből Nyíradony város jelenlegi kiadásait, az indokolt kiadásokat lehet 

fedezni. 

 

Hadházi Tibor pénzügyi irodavezető elmondja, hogy ő a könyvelés alapján végzi a számításokat, 

hogyha arra kap kellő időt és az utolsó számítása szerint továbbra is csak azt tudja mondani, fedezet 

nincs. Ez nem jelenti azt, hogy nem kell a rendezvényt megtartani, mert nem csak önkormányzati 

forrásból lehet rendezvényt tartani, még mielőtt ez a vád ismét feljön, mint pénzügy-bizottságon. 

 

Kondásné Erdei Mária polgármester elmondja, hogy felmerült pénzügyi-bizottságon, hogy ő a 

fizetését, aztán a tiszteletdíjat is felajánlja a Murcis Krumpli Fesztivál megszervezéséért, azonban 

nyilvánvaló, hogy azért ebben az évben még bevételekre lehet számítani, úgyhogy erre utal most 

a pénzügyi vezető úr, hogy akkor most esetleg akkor tartsák magukat a b, verzióhoz vagy bármi 

mást is lehet kitalálni. Ha ennek a testületnek a megszégyenítése a cél, akkor ez most tökéletesen 

elérte a célját. Nem tud rá magyarázatot. Ő nem szolgált rá, sem emberileg, ő úgy gondolja, hogy 

szakmailag sem. 

 

Hadházi Tibor pénzügyi irodavezető elmondja, hogy azért mert végzi a munkáját és tájékoztatja 

egész évben folyamatosan testületet, hogy tervszerűen kellene működni és, hogy fogy elfele a 

pénz, és ha év elején már elfogy a pénz, akkor év végére már nem marad, ha ez megszégyenítésnek 

számít, akkor hát legyen az, de egyébként megjegyzi, hogy a könyvelés a számvitel az olyasmi, 

mint egy tükör. Ha belenéznek a tükörbe és nem tetszik, az nem biztos, hogy a tükörrel van a 

probléma. 

 

Kondásné Erdei Mária polgármester elmondja, hogy ezt nem feltétlenül 2019. majdnem 

októberében kellene, ezeket a tiszta gondolatokat…. 

 

Hadházi Tibor pénzügyi irodavezető elmondja, hogy nem most kezdte. 

 

Kondásné Erdei Mária polgármester elmondja, hogy megértette. Azonban azt gondolja, hogy 

nem történt meg kellő határozottsággal a pénzügy részéről a kötelező és nem kötelező feladatok 

különválasztása nem történt meg annak a döntésnek az előkészítése, hogy kérem, ennyi van, és ezt 

mondja, hogy így legyen. Mint ahogy ezt egyébként ez a testület, mennyi ideje vagy testületi tag? 

 

Trefán József képviselő elmondja, hogy 21 éve. 

 

Kondásné Erdei Mária polgármester elmondja, hogy 21 éve, minden évben megkapta és 

megszokta. Megmagyarázhatatlan számukra, hogy miért kellett ekkora bizonytalanságban tartani 

őket, miközben itt senki nem pénzügyi szakember és azt gondolja, hogy ha ő elfogadta bizalmi 

alapon azt, hogy egyébként részletes egyeztetés nélkül a személyi kiadásokat elfogadta, azzal a 

józan belátással, hogy a pénzügyi vezető tudja, hogy mit csinál, ugyanúgy arra is várta volna akkor 

a javaslatot, hogy emberek ez a fordított ÁFA az a 30 millió elviszi a működést. Hát hiába osztod 

a pénzt, hogyha nem tudod, hogy itt is elmegy 30 millió, elmegy 16 millió GYES-ekre, az már 46 

millió. Az egyébként is megemelt bérük, ha csak 10 milliót vissza sajátjukból, de lehet, hogy egy 

fillért sem, ezt nem állítja, az eltérített bér, akkor is, hogyha egymilliót visz az is további többlet 

kiadásokat jelent. Tehát olyan meglepetésszerű kiadások jelentek meg működési szinten, azon túl 

pedig az egy nagyon komoly hiba, hogy nem jön a pénzügy részéről, hogy ácsi hát a beruházásnak 



 

az önrészét azt hogy szokta a Nyíradony város önkormányzata finanszírozni? Bírják azt, szokták 

azt bírni? 40 millió forint az óvodára. További nem vállalható terhek. Tehát félreértés ne essék…. 

 

Hadházi Tibor pénzügyi irodavezető elmondja, hogy a pénzügy folyamatosan jelezte ezeket a 

problémákat év elejétől kezdve, már az első költségvetés tárgyalásakor készítettek egy A és B 

variációs táblázatot. Egy A variációban egy matematikailag működő variáció megvolt. Ezt nem 

szavazta meg a testület, illetve másik variációt sem szavazott meg a testület. Ettől többet mit vár 

akkor Polgármester Asszony, hogy hányszor kell akkor figyelmeztetni a testületet és Polgármester 

Asszonyt arra, hogy nincs kellő alátámasztott és végrehajtható egész évre vonatkozóan 

végrehajtható költségvetése a testületnek. Mit kell még akkor ezek után, hányszor kell mondani, 

hogyan kell leírni, hogy megértse? 

 

Kondásné Erdei Mária polgármester elmondja, hogy újra visszatér ahhoz, aki 21 éve itt van, ő 

maga is régen, soha nem fordult elő, hogy ne tudott volna a pénzügyi vezető egy olyan 

költségvetést a testület elé vinni, amely évközi korrigálásokkal, de nem bizonytalanságban, hanem 

egy odafigyeléssel ugyan, de mégiscsak egy biztos elindulást és működést biztosított volna 

 

Hadházi Tibor pénzügyi irodavezető elmondja, hogy előterjesztették, nem fogadta el a testület, 

amit előterjesztettek A variációt. 

 

Kondásné Erdei Mária polgármester elmondja, hogy elmondja az A variáció több sebből vérzett 

és az A variáció szembe ment olyan helyi rendelettel és törvénnyel, ami bizonyos intézmények 

fenntartása esetében azt mondja, hogy kötelező feladat, és a helyi adóból kell finanszírozni. 

 

Hadházi Tibor pénzügyi irodavezető elmondja, hogy akkor B variációt kellett volna felállítani, 

aki ezt jobban tud mérlegelni, mert több információval rendelkezik. 

 

Kondásné Erdei Mária polgármester elmondja, hogy nem szeretné ezt a felelősséget rátolni a 

pénzügyi vezetőre, hiszen a pénzügyi vezető a polgármester alatt van. Tehát nem visszafelé 

mutogat, csak azt mondja, hogy a segítségadás abban a tekintetben nem történt. Csak ennyi történt 

volna Tibor, hogy vegyetek fel hitelt, mert nem tudják…. és öt-tíz évre elosztani azt a 40 milliót. 

Vagy erre a fordított ÁFA-ra felhívni a figyelmet, amit ő mostanában kezd el megérteni, hogy 

hogy is működik, mert ha 60 millióval kevesebbel számol az ember, akkor másképp gondolkodik. 

 

Hadházi Tibor pénzügyi irodavezető elmondja, hogy a fordított ÁFA-ra a projektben van pénz. 

Sajáterővel vagy anélkül. Tehát az nem terheli az önkormányzat költségvetését.  

 

Kondásné Erdei Mária polgármester elmondja, hogy kivéve a saját.  

 

Hadházi Tibor pénzügyi irodavezető elmondja, hogy saját projektek esetén van, de az meg most 

fordítva vagy nem fordítva mindenképpen a…… 

 

Kondásné Erdei Mária polgármester elmondja, hogy tehát a működési kiadásaikat növeli és 

likvid tekintetében az is problémát okozhat. Hát hogyne okozhatna. 

 

Hadházi Tibor pénzügyi irodavezető elmondja, hogy de vége ugyanaz. 

 

Kondásné Erdei Mária polgármester elmondja, hogy megértette, csak még egyszer mondja, 

hogy nem szeretné a felelősséget visszadobni, mert a felelősség itt van rajtuk és ezért mondja, 

hogy csak megjegyzi csendben, hogy a segítségnyújtást, azt most utólag gondolja, hogy elfogadta 



 

volna, hogyha abba az irányba is elmegy. Ő ennyit tud mondani ehhez. A falunap költség és 

programtervét kívánják megszavazni és a testület, bocsánat a Szüreti Sokadalom és Murcis 

Krumpli Fesztivál költség és programtervét kívánják megszavazni és a testület a többletbevételek 

terhére kívánja ezt könyveltetni. 

 

Hadházi Tibor pénzügyi irodavezető elmondja, hogy elmondta az álláspontját, ha vissza olvasás, 

hogy egyértelmű, hogy mi van akkor ez a határozat lesz. De pénzügyi szempontból ez.......  

 

10.06.órakor Madar József képviselő elhagyta a termet a testület létszáma 7 főre változott 

 

Kondásné Erdei Mária polgármester elmondja, hogy átadja a szót alpolgármester úrnak, mert 

ügyvéd úr hívja az ingatlan eladások ügyében.  

 

10.07 órakor Kondásné erdei Mária elhagyja a termet a testület létszáma 6 főre változott  

 

 

Sztancs Tibor alpolgármester elmondja, hogy azt mondja Tibor, hogy visszaolvasása várja a 

határozatot. 

 

Hadházi Tibor pénzügyi irodavezető elmondja, hogy javasolja, hogy nehogy utána félreértés 

legyen, hogy nem sikerült a pontos diktálást lerögzíteni.  

 

10.08 Madar József képviselő úr visszaérkezett a terembe. A testület létszáma 7 főre változott 

 

Kertészné Dobos Éva jegyzőkönyvvezető felolvassa a pénzügyi-bizottság határozati javaslatát:  

 

„Nyíradony város képviselő-testülete a Szüreti Sokadalom és Murcis Krumpli Fesztivál 

költségvetését és programtervét elfogadja a többletbevétel terhére.” 

 

Sztancs Tibor alpolgármester megkérdezi, hogy pénzügyi vezető úr, így? 

 

Hadházi Tibor pénzügyi irodavezető elmondja, hogy az álláspontja nem változott. Fedezett 

nincs rá. 

 

Sztancs Tibor alpolgármester elmondja, hogy kéri a képviselő-testületet, aki támogatja a 

rendezvény megtartását, kézfeltartással jelezze. 

 

Sztancs Tibor alpolgármester megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e 

kérdés, észrevétel, megjegyzés. 

 

Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, az előterjesztés 

elfogadását szavazásra bocsájtotta.  

  

(A napirendnél a döntéshozatalban résztvevők száma 7 fő) 

 

 

7 igen szavazattal, tartózkodás:0, ellenszavazat:0- a Képviselő-testület az határozatot hozta: 

 
 

Nyíradony Város Önkormányzata Képviselő-testülete 



 

180/2019. (IX. 27.) számú határozata 

 

 

Nyíradony város képviselő-testülete a Szüreti Sokadalom és Murcis Krumpli Fesztivál 

költségvetését és programtervét elfogadja a többletbevétel terhére. 

 

 

Határidő: Azonnal  

Felelős: Polgármester 

 

10.09 Kondásné Erdei Mária polgármester asszony vissza érkezett a terembe. A testület 

létszáma 8 főre változott 

 

Sztancs Tibor alpolgármester elmondja, hogy köszöni szépen. Második napirendi pont 

Nyíradony város Verseny és Tömegsport Klub támogatási kérelemének megtárgyalása és 

elbírálása. Az előterjesztő ő maga. Ugye erről beszéltek már nagyon sokszor. Ez az anyag minden 

képviselőnek kiküldésre került Moldvai elnök úr által. Ugye mindenki tudja, hogy milyen 

helyzetben van a VVTK. A tavalyi évet lezárták több, kevesebb sikerrel. A következő év 

működéséhez kérne támogatást a VVTK. Benevezték a csapatokat. Elkezdték a versenyzést. Ugye 

három szakosztály működik az egyesületben. Jelen pillanatban a kézilabda, a kosárlabda és 

labdarúgás, úgyhogy itt az utánpótlás csapatok már elkezdték a játékot. A felnőtt csapatok szintén. 

Ehhez szükséges támogatást szeretne kérni az önkormányzattól a VVTK. Tehát arról tudni kell, 

hogy a játékosok ingyen, bérmentve sportolnak, mert nem kapnak érte fizetést. Tehát nem úgy, 

mint a korábbi időszakban. Aztán az edzők a TAO pénzből lesznek valamikor kifizetve, úgyhogy 

ez szintén nem terheli majd, kis mértékben terheli az önkormányzatot, mert ugye ott saját erőt 

valamikor a pályázathoz hozzá kell tenni. Ugye az egy olyan 10%-os százalékos mértékű 

egyébként. Ehhez kérnék a támogatást. Szeretné megkérdezni a pénzügyi-bizottságot. Tárgyalta. 

 

Mercs Gáborné pénzügyi-bizottság elnöke elmondja, hogy pénzügyi bizottsági ülésen 

tárgyalták a Nyíradony Város Verseny és Tömegsport támogatási kérelmét. Tudomásul vették. A 

pénzügyi-bizottságának akkor az volt az állásfoglalása, hogy a döntést napolják el. Ismerve a jövő 

heti testületi ülésen a költségvetés helyzetét. 

 

Sztancs Tibor alpolgármester elmondja, hogy a pénzügyi bizottságin az hangzott el, hogy a 

pénzügyi iroda előkészíti az anyagot a 2019. év végéig szóló költségvetés egyáltalán, hogy néz ki, 

mit tudnak finanszírozni, mit nem, és akkor az alapján megnézik, hogy egyáltalán mire tudnak 

még fordítani pénzt, meg támogatást tudnak-e adni esetleg a VVTK-nak és akkor jövő héten lesz 

testületi ülés, akkor eldöntik hogy kap-e és milyen mértékű támogatást kap. 

 

Hadházi Tibor pénzügyi irodavezető elmondja, hogy az írásba foglalás kéri, mindig ismerjék 

meg, hogy írásban ez, hogy hangzik írott formában a határozat. Mindig, most minden 4 pontnál. 

Itt is, hogy néz ki a leírott határozat. 

 

Sztancs Tibor alpolgármester elmondja, hogy Nyíradony város önkormányzat határozati 

javaslata, hogy a Nyíradonyi VVTK beterjesztett kérelmét a következő testületi ülésen fogja 

tárgyalni és amennyiben lesz rá megfelelő fedezet eldönti, hogy támogatja-e vagy nem. Így 

megfelelő pénz ügyvezető úr? 

 

Hadházi Tibor pénzügyi irodavezető elmondja, hogy értelmezhető. 

 



 

Sztancs Tibor alpolgármester elmondja, hogy nincs semmi kötelezettségvállalás. Következő 

testületin eldöntik, hogy támogatják vagy nem. Következő napirendi pont Aradványpusztai 

Falunap megrendezéséhez szükséges saját előállítású termékek biztosításáról szóló döntés. 

Pénzügyi-bizottság tárgyalta. 

 

Mercs Gáborné pénzügyi-bizottság elnöke elmondja, hogy pénzügyi-bizottsági ülésen 

tárgyalták. Határozati javaslat született ezt a jegyzőkönyvvezető kéri, olvassa fel a határozati 

javaslatot. 

 

Kertészné Dobos Éva jegyzőkönyvvezető felolvassa a Pénzügyi- Bizottság határozati 

javaslatát: 

 

„Nyíradony város önkormányzata az Aradványpusztai Falunap megrendezéséhez szükséges 

saját előállítású terményekből 150.000.-forint értékben biztosít a résztvevők számára.” 

 

 

Sztancs Tibor alpolgármester megkérdezi, pénzügyi vezetőurat, hogy megfelelő-e ha a testület 

által ez a határozat elhangzik? 

 

Hadházi Tibor pénzügyi irodavezető elmondja, hogy reméli, hogy igen. Bár azt is hangoztatta, 

hogy előkészítetlenség miatt, teljes körű álláspontot kialakítani nehéz. Tehát kockázat van benne, 

de reméli, hogy ha a tavalyi mintát veszik alapul, akkor reméli, hogy működni fog most is. 

 

Sztancs Tibor alpolgármester elmondja, hogy úgy gondolja, ugyanaz a forma fog működni, mint 

amit tavaly is használtak. Vagy ugyanazt a formát fogjuk követni, úgy gondolja, hogy mivel az 

önkormányzatnak ez effektíve pénzébe nem kerül csak a termékek felhasználása, így úgy gondolja, 

hogy ez működhet ez a dolog. 

 

Mercs Gáborné pénzügyi-bizottság elnöke elmondja, hogy megfelelő dokumentumokkal 

alátámasztva. 

 

Sztancs Tibor alpolgármester elmondja, hogy megfelelő papírokkal, dokumentumokkal 

alátámasztva, megcsinálva az elszámolásokat. Mindent, ami szükséges. Csak így működhet. Aki 

támogatja, kéri, kézfeltartással jelezze. 

 

Sztancs Tibor alpolgármester megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e 

kérdés, észrevétel, megjegyzés. 

 

Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, az előterjesztés 

elfogadását szavazásra bocsájtotta.  

  

(A napirendnél a döntéshozatalban résztvevők száma 8 fő) 

 

 

8 igen szavazattal, tartózkodás:0, ellenszavazat:0- a Képviselő-testület az határozatot hozta: 

 
 

Nyíradony Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

181/2019. (IX. 27.) számú határozata 

 



 

 

Nyíradony város önkormányzata az Aradványpusztai Falunap megrendezéséhez szükséges 

saját előállítású terményekből 150.000.-forint értékben biztosít a résztvevők számára. 

 

Határidő: Azonnal 

Felelős: polgármester  

 

 

Sztancs Tibor alpolgármester elmondja, hogy a negyedik napirendi pont ugyanez a döntés 

Szüreti Sokadalom és Murcis Krumpli Fesztivál megrendezéséhez szükséges saját előállítású 

termékek biztosításáról szól. Megkérdezi a pénzügy bizottságot. 

 

Mercs Gáborné pénzügyi-bizottság elnöke elmondja, hogy itt is a pénzügyi-bizottsági ülésen 

határozati javaslat született, amit a jegyzőkönyvvezető kérik, hogy olvassa fel a testület számára. 

 

Kertészné Dobos Éva jegyzőkönyvvezető felolvassa a pénzügyi-bizottság határozati javaslatát: 

 

„Nyíradony Város Önkormányzat képviselő-testülete a Szüreti Sokadalom és Murcis 

Krumpli Fesztivál megrendezéséhez szükséges saját előállítású termékekből 300.000.- forint 

értékben biztosít a résztvevők számára.” 

 

Sztancs Tibor alpolgármester elmondja, hogy elmondja, hogy köszöni szépen. Ez is ugyan úgy 

gondolja, ugyanaz a kategória, mint az előző, ugyanazokkal az elszámolásokkal, mindennel 

rendelkezve fogják ezt a saját előállítású termékeket kiosztani a résztvevők, szereplők, fellépők 

számára és akkor itt 300.000 forintos értéket határozták meg az előző pedig 150.000 forint. Aki 

támogatja, kéri, jelez a kézfeltartással. 

 

Sztancs Tibor alpolgármester megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e 

kérdés, észrevétel, megjegyzés. 

 

Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, az előterjesztés 

elfogadását szavazásra bocsájtotta.  

  

(A napirendnél a döntéshozatalban résztvevők száma 8 fő) 

 

 

8 igen szavazattal, tartózkodás:0, ellenszavazat:0- a Képviselő-testület az határozatot hozta: 

 
 

Nyíradony Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

182/2019. (IX. 27.) számú határozata 

 

Nyíradony Város Önkormányzat képviselő-testülete a Szüreti Sokadalom és Murcis 

Krumpli Fesztivál megrendezéséhez szükséges saját előállítású termékekből 300.000.- forint 

értékben biztosít a résztvevők számára. 

 

 

Határidő: Azonnal 

Felelős: Polgármester  

 



 

 

Sztancs Tibor alpolgármester elmondja, hogy köszöni szépen a mai testületi ülést.  

 

Dr Várkuli István képviselő elmondja, hogy a második pontról nem szavaztak. Csak a határozat 

fel lett olvasva. 

 

Sztancs Tibor alpolgármester elmondja, hogy igen, bocsánat. Aki támogatja, hogy következő 

testületi ülésen tárgyalják a Nyíradonyi VVTK támogatási kérelmét, kéri, kézfeltartással jelezze. 

 

(A napirendnél a döntéshozatalban résztvevők száma 8 fő) 

 

 

8 igen szavazattal, tartózkodás:0, ellenszavazat:0- a Képviselő-testület külön határozat 

meghozatala nélkül 

 

Nyíradony Város képviselő-testülete úgy döntött, hogy a Nyíradonyi VVTK támogatási 

kérelmének megtárgyalását a következő képviselő-testületi ülésre elnapolja.  

 

 

Sztancs Tibor alpolgármester megkérdezi, van e még kérdés? 

 

Sztancs Tibor alpolgármester elmondja, hogy javasolja Gondor György és Madar József 

képviselőket a jegyzőkönyv hitelesítésére.  

 

(a szavazásban 8 fő vett részt) 

 

8 igen szavazattal a Képviselő testület Gondor György és Madar József 

képviselőket - külön határozat hozatala nélkül - jegyzőkönyv-

hitelesítőknek megválasztotta. 

 

Sztancs Tibor alpolgármester elmondja, hogy megköszöni a képviselőknek és a jelenlévőknek 

a megjelenést. Az ülést 10.17 órakor bezárja. 

 

K.m.f. 

 
 

 

Kondásné Erdei Mária                    Mezei-Czifra Bernadett 

           polgármester                                     jegyző 

 

 

 

 

 

 

            Gondor György                                                                        Madar József  

                  képviselő                  képviselő 

         jegyzőkönyv-hitelesítő                jegyzőkönyv-hitelesítő 


